
 

 

Hej Södra Näsbor! 

 

Vi har nu utrett vilket alternativ avseende fiber som är bäst för oss på Södra Näs och kommit fram till 

att det bästa för oss är om Varbergs Energi tog hand om detta. 

Varbergs Energi har lovat att presentera en lösning och prisbild för oss i samband med 

Vägföreningens årliga årsmöte den 2 Juli.  

Om vi på Södra Näs väljer att gå vidare med detta projekt så är tidplanen att genomföra detta projekt 

under 2014 i samband med att en ny gång och cykelväg anläggs på Södra Näsvägen.   

Vi har idag 55 intressenter på Södra Näs som visat sitt intresse att ansluta sig till Fiber. Det är viktigt 

att Ni som är intresserade av Fiber och inte har anmält Er till oss meddelar Ert intresse snarast till oss. 

 

Mer information om tid och plats för Vägföreningens årsmöte kommer på den kallelse som skickas ut 

via Vägföreningen. 

 

 

 

 

Med vänlig hälsning, 

Hans Bergqvist 

Anders Svensson 

Patrik Svanström 

Henrik Magnusson 

 

Kontakt: fiber@snas.se 


